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1. Hoe kijk je terug op de verkiezingen?  
We hebben vijf zetels gehaald, een solide resultaat. Helaas net aan het eind van de avond 
geen restzetel binnengehaald. Leek heel de avond wel te gebeuren. Het scheelde weinig, 
maar ca. 30 stemmen. We hebben een ambitieus team van raadsleden en fractieopvolgers 
met passie en mooie drijfveren. We maken ons net als de andere partijen zorgen om de lage 
opkomst.  

  
 

2. Welke opgaven zie je voor Deventer in de komende periode?   
 

Aandacht voor kwetsbaren 
Meedoen voor onze inwoners is belangrijk, er moeten geen belemmeringen zijn om mee te 
kunnen doen. Armoede, inkomensbelemmeringen, zorgvragen als voorbeelden: iedereen 
moet een optimale kans krijgen om mee te doen. Zo lang als mogelijk veilig thuis blijven 
wonen, en dan een geleidelijke opstap naar zorg. De aanzet is hiervoor gedaan de afgelopen 
vier jaar. Nu dit doorzetten.  

 
Voorzieningen in de wijken  
De basis van de voorzieningen in buurten en wijken verder op orde brengen. Dan denken we 
aan wijkverenigingen, buurthuizen, speeltuinverenigingen etc. Dat biedt een belangrijke 
sociale basis in onze buurten en wijken. 
 
Aansluiting tussen preventie en zorg 
Meer inzet op preventie. En zo problemen vroegtijdig voorkomen, mee wel bevinden voor 
mensen creëren en kosten op zorg besparen. Het is belangrijk dat dit vertaald wordt in een 
coalitie akkoord. Samen sterk, zoals ook verwoord in onze verkiezingscampagne.  
Details hoeven niet tot achter de komma vastgelegd te worden. Maar je moet wat over dit 
thema afspreken. Kijk naar wat past in de wijk. Wat is daarvoor nodig en wat moet je 
investeren?  

 
Woningbouw  
Dit is een grote opgave omdat veel mensen een betaalbare woning zoeken. Het is ook een 
versterkingsopgave voor Deventer. Om mensen aan ons te binden en mensen (o.a. jeugd) 
die hier al wonen te houden.  
Er staat veel in de steigers, hier moeten we op doorbouwen. Het is een lange termijnopgave 
maar ook met een hoog ambitieniveau voor de komende vier jaar. Dat betekent dat we 
concreet moeten maken hoe we dat gaan aanpakken de komende periode.  
Voorzieningen helpen versterken. Deventer gaat groeien en dat vraagt om woningen en 
versterking, we moeten we dus meters maken komende vier jaar. Daar moeten we het echt 
over eens zijn in de coalitie. Bouwen in de stad is al een opgave. De geformuleerde ambitie is 
11.000 woningen, het getal is niet heilig maar is een stip waar je naar toe werkt. Dat red je 
niet alleen in de stad. Maar maakt ook daar buiten bouwen noodzakelijk. Buiten stedelijk is 
bespreekbaar want is nodig. Natuurlijk moet dat zorgvuldig gebeuren maar je moet het hier 
over hebben met elkaar want alleen binnenstedelijk red je niet.  
Bouwen in de dorpen biedt ook een kans. Om de dorpen leefbaar te houden. En is goed voor 
behoud van de jongeren. Er gaat natuurlijk discussie ontstaan. Het gaat over de eigenheid 
van het dorp maar ook om de jongeren in de dorpen te houden. Stappen moeten wel gezet 
worden. Dit vraagt investeringen in woningbouw en voorzieningen. Niet weglopen voor 
moeilijke keuzes.  

 
We zijn een aantrekkelijke stad maar we moeten dit ook blijven. Ook voor jongeren om hier te 
willen blijven wonen en werken. Ook voor bedrijven en culturele voorzieningen is een goed 
vestigingsklimaat essentieel. 



 
Klimaat / energie en biodiversiteit.  
Ook hier moeten stappen in worden gezet . Hier moet aandacht voor zijn. Wat voor beelden 
hebben we hier in Deventer bij? Het doel centraal stellen. Je moet het gesprek zorgvuldig met 
stad en dorpen aangaan.  

 
Proces vastleggen in coalitieakkoord? Je wilt de bevolking goed meenemen, dus ja. Hoe 
gaan we dat inzetten? Hier moet breed consensus en draagvlak voor zijn. Mensen erbij 
betrekken hierbij is van wezenlijk belang. Zoek draagvlak en spreek af hoe we dat gaan doen. 

 
Participatie.  
Dit vraagt wat van ons. Welke stappen kunnen we zetten?  
Innoverende vernieuwende vormen van participatie. Mensen verbinden aan grote opgaven. 
Behoefte aan stevig draagvlak op grote keuzes in de komende jaren.  

 
 

3. Wat is de gewenste coalitie en waarom? En zijn er eventuele blokkades?  
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PvdA  9   5                    
 
 

Wij hebben prettig inhoudelijk samengewerkt met Gemeentebelang. Zowel vanuit de fracties 
als bestuurlijk kunnen we elkaar goed vinden, ook in persoonlijke verhoudingen. Dat geldt ook 
richting de andere partijen, zowel inhoudelijk als persoonlijk. 
 
Wij zien als gewenste coalitie in ieder geval deelname van Gemeentebelang en PvdA. Voor 
ons is het dan gewenst dat er ook ter linkerzijde een partij aansluit op de coalitie. Dat kan dan 
GroenLinks of D66 zijn. 
Maar datzelfde kan ook gelden voor Gemeentebelang om er een partij er bij te willen die nog 
wat extra comfort voor hen kan bieden. 
 
Het is belangrijk om goed de grote van de coalitie te bewaken in relatie tot de rest van de 
gemeenteraad. Dat kan een vier partijencoalitie betekenen, maar vijf is dus wel mogelijk. 
 
De vraag is of alle partijen even gecommitteerd zijn aan de grote opgaven voor de komende 
jaren, bijvoorbeeld op het vlak van woningbouw en duurzaamheid. Dat gaat soms ook 
moeilijke keuzes met zich meebrengen. Daarvoor is stabiliteit in een coalitie en 
programmatische overeenstemming van groot belang, 

 
 

4. Welke wethouders (en eventuele aantal) heb je daarbij voor ogen?  
 
Rob de Geest is weer wethouderskandidaat voor de PvdA. 
 
Qua aantal wethouder geldt dat er nu 5 wethouders zijn en dat is goed te doen. Een 6e 
wethouder kan ook maar dit moet dan wel goed onderbouwd worden en beargumenteerd aan 
de hand van de opgaves. Minder dan 5 wethouders is ons inziens onverstandig.  
 
Blokkades op personen?  
Niet op voorhand. Wel soms twijfels bij rondgaande namen over continuïteit, ervaring en 
stabiliteit.  



 
5. Welke thema’s en aandachtspunten zijn in het vervolgproces van de coalitievorming relevant?  

Vorige keer was een langdurig proces. We zijn gebaat bij zorgvuldigheid maar tempo is 
belangrijk. Ook daarom geen lijvig document.  
 
Voorstander van snelheid. Op een aantal thema’s moeten we neuzen dezelfde kant op 
krijgen. En we hebben mensen nodig die dat met elkaar kunnen realiseren. Belangrijk is een 
slagvaardig, stabiel en collegiaal college. Het is een samenspel in college en tussen de 
fracties, vanuit de gezamenlijke opgave. Het is al complex genoeg en dat vraagt verbinding 
tussen elkaar. 
 
Voor de continuïteit en stabiliteit wil je bepaalde zaken vastgelegd hebben in het 
coalitieakkoord. Onduidelijke afspraken blijven je achtervolgen. Concreet zijn is belangrijk. 


